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Wie sehen mediale Handlungspraxen von Lehrpersonen im Institutionsgefüge Schule aus? Ausgehend vom
Bloggen als spezifische Form des Medienhandelns und den in den Weblogs dokumentierten Handlungspraxen
wird gezeigt, dass pädagogisches Medienhandeln auch eine verstärkte Auseinandersetzung mit der Schule als
Organisation und Bildungsinstitution benötigt. Mit diesem Fokus soll die Diskussion um die Dualität zwischen
medial geprägter Gesellschaft und medienresistenter Schule umgangen werden.

This article focuses on the use of media by teachers in schools. Using teachers’ personal blogs reflecting on their
own media practice, and with an understanding that blogging itself is a form of media practice, the article
elucidates the myriad ways in which media plays a central role for teachers both during classroom instruction and
in non-classroom activities. Media practice is a central part of individual teacher behavior as well as school culture.
Data in this article argue against the oft-cited duality of media-resistant schools and a mediatised society.
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